
PREDLOGA ZAPISNIKA ŽPS IN GS 

 
Zap. št. seje:    2/2        Dne:          28.11.2016 

Pričetek seje:  19.40        Zaključek seje:  20.50   

  

Prisotni: Župnik Boštjan Guček, Miha Bevk, Matic Mušič, Silvo Batis, Jaka Ložar, 

Ivan Mušič, Majda Mušič, Franc Banko, Roman Cimerman, Vera Maglica 

 

Odsotni: Dani Ložar, Manuela Kompara, Tine Breznik (GS), Jernej Rebolj (GS) 

 
Začetna misel: 
Molitev in misel na temo adventa 
 
Točke dnevnega reda: 

1. Molitev          ____ 

2. Zapisnik prejšnje seje        ____ 

3. Dogodki pred nami        ____ 

4. Razno           ____ 

5. Sklep           ____ 

 

Diskusija/problematika/predlogi/zaključki: 

 

2. TOČKA DNEVNEGA REDA: ZAPISNIK PREJŠNJE SEJE ŽPS 

Pregledali smo zapisnik ŽPS iz 17.10.2016. Član ŽPS Roman Cimerman nas 

je seznanil, da je bil 26.10.2016 na seji občinskega sveta, kjer je bilo na 

dnevnem redu tudi govora o uvrstitvi cerkve v kulturno dediščino. Kaj več 

stvari ni bilo slišati. Na občinski seji so vsi glasovali ZA (da se cerkev uvrsti 

v kulturno dediščino), le eden izmed članov je bil PROTI. 

 

3. TOČKA DNEVNEGA REDA: DOGODKI PRED NAMI    ____ 

Filmski večer bomo imeli v ponedeljek, 12.12. in 19.12, po sv. maši. V 

dveh delih si bomo v veroučni učilnici ogledali film o patru Piju. Film je 

namenjen vsem ki jih zanima življenje parta Pija. 

 

Jaslice. Članica ŽPS Vera Maglica je potarnala, da se do danes ni nihče 

oglasil pri njej, da bi karkoli vprašal glede jaslic – prejšnje leto naj bi g. 

Ivan Bogovič prosil (po besedah ga. Vere), da bi pri postavljanju pomagal 

tudi on in v postavljanje jaslic vključil tudi otroke. 



4. TOČKA DNEVNEGA REDA: RAZNO      ____ 

G. Roman Cimerman nas je seznanil, da je z njim stopil v kontakt g. Ljubo 

s predlogom (oz. predlogom TD Kanja), da bi imeli za Florijanovo nedeljo 

gasilsko mašo kar v šotoru na prireditvenem prostoru. 

Člani smo se na čelu z gospodom župnikom strinjali, da počakamo na 

nadaljnje pogovore s TD Kanja – pripravljeni smo jim prisluhniti. 

Smo pa ob tem imeli kar nekaj pomislekov: 

- med samo sv. mašo sejmišče ne sme biti odprto (stojnice ne smejo 

obratovati) > sejmišče naj se odpre PO sv. maši (kar je težko verjetno), 

kot je to npr. navada v Mengšu, 

- Sv. Florijan je v cerkvi, ta pa je le korak stran od prireditvenega 

prostora in je dovolj velika za vse – gasilci sosednjih društev pridejo 

počastit svetega Florijana v cerkev in ne pod šotor (ob tem je 

potrebno prenesti vse potrebne stvari pod šotor). 

- bolj svečano je tako kot je bilo to do sedaj – s povorko od gasilskega 

doma do cerkve (in po potrebi nazaj). 

  

 

 

Sprejete odločitve: 

- naslednja seja ŽPS bo v začetku februarja (13.2.)   ____ 

- filmska večera bosta 12. in 19.12. po sv. maši    ____ 

- glede gasilske sv. maše bomo počakali na nadaljnje pogovore s TD 

Kanja____         ____ 

-            ____ 

 

 

Zavrnjene odločitve: 

-            ____ 

-            ____ 

-            ____ 

-            ____ 

 

 

 

 

 

Zapisnikar:  MIHA BEVK  

 


